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Verslag van de algemene ledenvergadering van VCH op vrijdag 30 juni 2023  
Locatie: VCH Beach 
 
Aanwezig: Barbara Katuin, Martin Augustin, Mark Spijker, Munir El-Issa, Martijn Storm, Timo 
van Kessel, Duco Kalkman, Remco Dautzenberg, Lepa Novakovic, Brigitte Ladenius, Sara 
Stoop, Denise van den Boogaard, Mandy Olijve, Tessa Döpp, Stefanie Hofstede, Inez 
Werring, Babette Haitsma Mulier, Hellen van Bergen, Petra van der Vlugt, Henk Visser, Edith 
van der Maarl, Kirsten Thijssen, Rik Klein Wolterink, Victor Antonisse, Koos Meijers, Jasper 
Groot, Jon Lochtenberg, Leandra Savonije, Ellen Pieterman, Renate van Belle, Björn van 
Essen, Ron Ferwerda.   
 
Aanwezig bestuur: Esli Onclin - voorzitter, Johan Berkhof - penningmeester, Carla Bultsma 
- secretaris, Martijn ten Veldhuis, Fiona van Kessel, Rudie Döpp, Lidwien van Bergen 
 
1.  Opening 

Voorzitter Esli opent om 20:15 uur de algemene ledenvergadering van Volleybal Club 
Hoofddorp en heet alle aanwezige leden van harte welkom.  

 
2. Benoeming stembureau 

Er wordt een stembureau ingesteld, waar Babette en Leandra zitting in nemen. 
 
3. Vaststellen agenda 

De agenda is ongewijzigd vastgesteld. 
 
4. Ingekomen stukken 

• De secretaris meldt dat de volgende leden met bericht afwezig zijn:  

• Bestuur:  

• Leden: Carol van der Palen en hij machtigt Jon Lochtenberg, Jacques 
Portengen, Bianca Saarloos en zij machtigt Petra van der Vlugt, Dick van Eck, 
Peter Langerak, Martine Elseman, Anke Essing en zij machtigt Barbara 
Katuin, Wouter Droogh en hij machtigt Rik Klein Wolterink  

 
Verdere relevante informatie uit ingekomen stukken is vermeld onder de 
bestuursmededelingen. 

 
5. Notulen ALV d.d. 15 maart 2023  
   

Er was geen commentaar op de notulen, en die zijn hierbij dan vastgesteld. 
 
Actiepunten uit de notulen: zie bij actielijst onderin. 
 

6. Bestuursmededelingen 
De voorzitter meldt de volgende punten: 

 

• Maximale vrijwilligersvergoeding: per 1 januari 2023 is de maximale 
vrijwilligersvergoeding verhoogd van €1800 naar €1900 per jaar. 
Maximum maandbedrag is omhoog naar €190. 
 
Arbitrage 

• er is een nieuwe opzet voor de leveringsplicht van scheidsrechters: geen 
leveringsplicht meer voor zitvolleybal, en scheidsrechters die nationaal fluiten gaan 
weer meetellen voor de vereniging. Verder is H1 gepromoveerd, en moeten we 
hiervoor ook scheidsrechters leveren, en ook 2e scheidsrechters. Voor komend 
seizoen zijn er voldoende scheidsrechters vanuit VCH.  
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• Beurten voor 2e scheidsrechter worden aan de seniorenteams toebedeeld. Er is een 
specifieke workshop hiervoor. Geef je op voor deze workshop/cursus! 

• Verder komt er een vergoeding van €7,50 per keer voor regionaal of hoger fluiten. 
 

• De opbrengst van Jantje Beton 2023 is €502,36. Dank aan Petra en Bianca voor het 
nogmaals organiseren hiervan, en natuurlijk dan aan de collectanten!  
Petra en Bianca hebben aangegeven dat dit hun laatste keer was. Er wordt nog een 
opvolger gezocht. Liefhebbers? 

 
• De voedselbankinzameling in april was succesvol: er zijn 11 volle kratten met 

voedsel ingezameld. Dank aan Barbara voor organisatie, en aan iedereen die heeft 
bijgedragen. 
 

• VCH jeugdkamp is geweest in eerste weekend van juni. Heel geslaagd! Zeer 
vermoeide kinderen + kader. Dank aan iedereen van de kamporganisatie! 
 

• VCH Open is geweest op 9 juni in de FBK. Het toernooi zat helemaal vol met 20 
teams, en het was erg gezellig. Helaas uiteindelijk wel 2 geblesseerden. 1 daarvan 
had zowel pols als enkel gebroken, en deze kon zelf het veld niet verlaten. Grote 
dank gaat uit naar onze EHBO-er Zenaida voor het bijstaan van deze onfortuinlijke 
dame. Babette (EHBO coördinator) gaat evalueren hoe eea beter kan verlopen. 

 
• De Sportfair is weer geweest op zondag 11 juni. Bij Toolenburger plas konden 

kinderen kennismaken met vele sporten. Een zeer warme editie deze keer, dus 
opkomst was wat lager. We hadden een duiktraining op nat zeil georganiseerd, maar 
er kon ook gewoon gevolleybald worden. Dank aan allen die hieraan hebben 
bijgedragen. 

 
• Sponsoring: autowasserette Loogman gaat sponsor worden voor H1. Het contract 

geldt voor 3 jaar. Ook voor D2 komt er een sponsor aan. 
 

VCH Beach: 

• er zijn lantaarnpalen geplaatst langs het pad  

• En de opkomst bij toernooien is erg goed 

• verhuur van locatie loopt lekker 

 
• Statuten: passeren bij de notaris blijkt erg duur, ook bij ‘goedkoopste notarissen’. En 

deze hebben daarnaast weinig tijd. Er wordt nog verder gezocht naar goedkope 
notaris. 

 
• Onze kledingcoördinator Ron Ferwerda stopt ermee. Er is nog geen opvolger 

gevonden; het idee is om dit voortaan via webwinkel te gaan regelen – nadere 
berichtgeving volgt. 

 
7. Begroting 2023-2024 en vaststelling contributie  
  

Zie bijlage Toelichting bij de begroting.doc waarin de begroting en het 
contributievoorstel zijn opgenomen, met een toelichting. 
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Vragen:  

• Babette: waar vallen EHBO kosten onder? 
Johan: deze vallen onder de post ‘overige kosten’.  
 

• Renate: zowel de mini- als de jeugdcommissie hadden voorgaande jaren een 
eigen budget van €300, en er is nu nog maar 1 budget voor de jeugdcommissie. 
Waarom is dat gedaan? 
Johan/Esli: er bleef steeds veel van het budget over, en er is nog maar 1 
gezamenlijke mini- en jeugdcommissie. Daarnaast moest een flinke algehele 
kostenstijging gecompenseerd worden, en is er voor gekozen dit budget te 
halveren. 
 

• Rik: het volleykamp kostte €1100 en er is nu €2500 begroot, dit bedrag zou dan 
omlaag kunnen. 
Esli: de prognose qua kosten is €2400. Verder moet het kamp zichzelf 
terugverdienen, dus kosten en baten moeten toch in evenwicht zijn. 
 

• Wouter (2 vragen vooraf ingestuurd, deze zijn samengevat): 
1. Het contributieverschil tussen recreanten spelers en seniorenspelers is 

onevenredig groot (€41,-) terwijl de kosten van beiden hetzelfde zijn of zelfs hoger 
voor de recreanten in het geval dat ze langer doortrainen in mei. 
In het nieuwe voorstel zie ik dat het verschil van €41 is verkleind naar €36.  
Mijn vraag is nu waarom is gekozen om het verschil maar met €6 te verkleinen 
i.p.v. bijv. €20 en dan volgend jaar nog een keer een soortgelijk bedrag? 
 
Carla: We hebben niet alle contributies uitgerekend op basis van werkelijke 
kosten, want dat werd een heel bewerkelijk verhaal, maar een percentage op de 
bestaande contributies erbij gedaan. Daarmee zou het contributieverschil nog 
verder uit elkaar gaan lopen. Daarom nu recreantentrainingen nog €10 euro extra 
erbij gedaan. Daarnaast geldt dat voor recreanten de toernooigelden (Nevobo) 
behoorlijk zijn toegenomen in de afgelopen jaren, en daar hebben we eerder niets 
mee gedaan. Dus ook deze zijn extra verhoogd met nog eens €18 euro bovenop 
de procentuele verhoging. 

 
2. Er zijn bij de recreanten trainingsgroepen zijn die bewust geen trainer hebben; 

waarom wordt hierin geen onderscheid gemaakt in contributie, dus groep zonder 
trainer een lagere contributie?  
 
Carla: 1 recreantengroep heeft inderdaad geen trainer, wel een aanspreekpunt, 
die wordt betaald als assistent-trainer. Het tarief zou dus iets lager kunnen zijn 
dan voor de andere groepen inderdaad (10-15 euro eraf). Voor deze groep 
hebben we geen apart tarief, ook nooit gehad zover ik weet. En ook niet eerder 
opmerkingen over ontvangen.  
Het zou goed zijn als ergens in het komende seizoen de contributies worden 
doorgerekend op basis van werkelijke kosten (en dat we daarna gaan bijsturen). 
Een mooie uitdaging voor onze nieuwe penningmeester.  

 
Hierna werd gestemd over het contributievoorstel, uitslag: 0 tegen, 1 onthouding, verder was 
iedereen voor.  
Vervolgens werd gestemd over de begroting, uitslag: 0 tegen, 0 onthouding, verder was 
iedereen voor. De begroting, inclusief contributievoorstel, is daarmee aangenomen. 
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8. Benoeming kascommissie 
De kascommissie bestaat nu uit Stefanie Hofstede (2e jaar) en Inez Werring (was reservelid 
afgelopen jaar). Wie wil het nieuwe reservelid worden?  
Ellen Pieterman meldt zich als enige hiervoor aan en wordt nu reservelid. 
 
9. Bestuursverkiezing 
 Bij punt 9 – bestuursverkiezing 
Aftredend en niet herkiesbaar is:  

• Johan Berkhof, penningmeester 
Verkiesbaar is:  

• Timo van Kessel, penningmeester 
 
Johan wordt door Esli bedankt voor zijn activiteiten in het bestuur: Johan is 2 jaar lang 
penningmeester geweest; daarnaast was hij nog EHBO coördinator (1 jaar), Grote Club 
organisatie (1 jaar), en zaalhuurcoördinator. We zullen hem nog blijven zien als 
clubscheidsrechter, en scheidsrechterbegeleider. 
 
Dan volgt de verkiezing van de nieuwe penningmeester, Timo van Kessel;  
uitslag: 0 stemmen tegen, 0 onthoudingen, iedereen voor. Daarmee is Timo de nieuwe 
penningmeester van VCH.   
 
10. Uitreiking Dick van Ecktrofee  
Deze gaat deze keer naar een duo, 2 personen die veel samenwerken, en daarnaast ook 
nog op eigen manier bijdragen. De trofee gaat dit jaar naar Bianca Saarloos en Petra van 
der Vlugt. Petra mag de trofee namens beiden in ontvangst nemen, want Bianca is op 
vakantie. 
Hun activiteiten: 

- Bianca: ledenadministratie, Jantje Beton, zitvolleybalcommissie, VOGs aanvragen, 
en daarvoor al jarenlang in het bestuur 

- Petra: Jantje Beton, zitvolleybalcommissie, minitoppers, ondersteunt jeugdcommissie 
 
Vervolgens kwam er nog een uitreiking, een bronzen Nevobo bondsspeld 
Deze speld gaat naar Hellen van Bergen, toelichting:  

- Hellen heeft in het verleden enorm veel bijgedragen aan met name de jeugdafdeling 
van VCH. Zou enkele jaren geleden al stoppen met alles, maar is nog doorgegaan in 
de jeugdcommissie. Ze gaat dan nu toch echt stoppen, reden om haar nog een keer 
in het zonnetje te zetten. 

- Hellen was trainster mini’s ten minste sinds 2005, lid mini- en jeugdcommissie, 
organisatie jeugdkamp, organisatie scholentoernooi en daaraan voorafgaand 
lesgeven aan de scholen, mini-maxitoernooi, ballenrollers voor beachvolleybal 
Aalsmeer, enkele jaren Volleybal School Haarlemmermeer, beachtrainingen voor 
mini’s  

- Hellen heeft al eens de Dick van Ecktrofee gehad in 2008 – als 1 van de eersten, nog 
uit handen van Dick van Eck zelf - en zij is enkele jaren geleden ook al benoemd tot 
erelid van VCH.  

 
11. Algemeen Beleidsplan VCH 2022 – 2026 
Esli licht toe waar we staan met de plannen: 

- Beachvolleybal veldverlichting is gerealiseerd, waardoor nu langer kan worden 
doorgespeeld. De verlichting is mogelijk gemaakt door sponsoring van Younited en 
Blauwe Monsters 

- Sociale doelstelling: 1 thuishal voor hele club, is nog niet gerealiseerd.  
Er komt een nieuwe sporthal in Lincolnpark binnen enkele jaren, met externe horeca 
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– vergelijkbaar met de situatie in de FBK. Mogelijk komt er plaats in het Spectrum. 
We houden het in de gaten 

- 10 activiteiten per seizoen organiseren. We halen de 10 nog niet: er ontbreekt een 
‘kartrekker’ in de activiteitencommissie, en we willen een andere aanpak nu. Er hangt 
een behangrol aan de wand van de kleedruimte, waarop iedereen ideeën mag 
noteren, en je mag je naam erbij zetten als je het idee wilt uitvoeren. Daar gaan we 
mee aan de slag – zie agendapunt 12. Verder is er nu ook een jaarkalender op de 
website, waarop activiteiten vermeld gaan worden. 

- Communicatie verbeteren: naast website en Facebook zit VCH inmiddels ook op 
Instagram. We streven naar meer content vanuit de commissies. Ook denken we aan 
wedstrijdboekjes op thuisspeeldagen. 

- Ledenaantal: inzet op groei, met name bij de mini’s.  
 

12. Gezamenlijke clubactiviteiten vaststellen 
Er is ondertussen een behangrol vol ideeën, met een aantal namen erbij van een 
organisator. Zo wil Leandra een huifkartocht en een Oktoberfest organiseren, en 
Rudie gaat iets doen met video analyse (meet de snelheid van je smash!) 

 
13. Rondvraag 

- Koos: op de zaalindeling van komend seizoen is te zien dat op woensdagavond 
getraind gaat worden door H1, naast competitiewedstrijden, dat geeft overlast. 
Bovendien staat deze training op veld 1 gepland, aan de kant van het publiek dus; 
moet dat niet anders? 
Esli: veld 1 kan een ander veld worden. Training van H1 is op woensdag ipv vrijdag 
(met rest van de club) omdat ze op zaterdag gaan spelen.  

- Petra: is ledenaantal al gegroeid?  
Esli: is lastig te zeggen, aangezien we nu net einde seizoen zitten en opzeggingen 
ontvangen. We blijven zeker inzetten op groei. 

 
14.  Sluiting 

Esli bedankt alle aanwezigen voor hun aandacht, en sluit om 21.05 uur de 
vergadering.  
 
Direct erna werd iedereen verzocht om mee te gaan naar de officiële onthulling van 
de reclame banners van de lichtmastensponsors Blauwe Monsters en Younited aan 
de hekken van beachveld 1, waarbij de lichtmasten uiteraard ook werden 
aangestoken.  
 
 

Actielijst 
 

Datum Actiehouder Actie  Status 

15 maart 
2023 

Jon 
Lochtenberg 

Nav vorige punt, EHBO trommel in de wedstrijdkast: er wordt 
een sleutel van de wedstrijdkast opgehangen in de VCH kast.  
 
30 juni: is gebeurd 

gereed 

15 maart 
2023 

Bestuur Nav vorige punt, altijd BHVer van VCH aanwezig:  
de BHVers weten niet dat ze bij calamiteiten in actie moeten 
komen, en zijn niet bekend met het ontruimingsplan.  
Dit zal worden toegestuurd aan alle BHVers en trainers. Op 
verzoek van Anke gaat het ook naar de recreantencommissie. 
Onduidelijk is wat de rol van de trainer is bij calamiteiten; het 
bestuur gaat dit bespreken. 

Loopt 
nog 
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30 juni:  
Johan gaat binnenkort ontruimingsplan FBK en FLM toesturen 
aan trainers + BHV-ers 
Er moet altijd een BHV-er in de zaal zijn. Ook bij VCH Beach 
zou een BHV-er moeten zijn. Johan contact Babette. 
Zorg dat je weet waar de nooduitgang is. 

15 maart 
2023 

Esli TIJNES heeft laten weten dicht te blijven op maandagavonden, 
omdat er te weinig omzet wordt behaald. 
Als sportkantine zou TIJNES tot 1 uur na afloop van trainingen 
open moeten zijn. 
Esli gaat bezwaar aantekenen bij Sportfondsen. 
Mocht dit tot niets leiden en TIJNES blijft dicht, dan graag  een 
koelkastje in de scheidsrechters kamer, en koelkast in eigen 
beheer.  
 
30 juni: 
Overleg met TIJNES (door beleidsambtenaar Sport van 
Haarlemmermeer) loopt nog. Bezwaar is aangetekend bij 
Sportfondsen, maar de gemeente is de juiste partij. Laatste 
bericht is dat ze met TIJNES in gesprek gaan.  

Loopt 
nog 

15 maart 
2023 

Esli Martine de Bruijn wil weten waarom alle Nevobo contributies en 
spelerskaarten op 1 post zijn geboekt? Want zo is niet goed te 
zien of de teams kostendekkend zijn. Johan laat weten dat de 
afdrachten aan de Nevobo per persoon €17,50 zijn, en 
daarnaast is er een bedrag per team, afhankelijk van de klasse 
waarin deze uitkomt. Esli zegt toe dat er een berekening zal 
worden gemaakt. 
 
30 juni:  
Berekening van contributies blijkt nog een lastige opgave. Dit 
moet in een later stadium een keer goed opgezet worden. We 
laten nu de posten zo.  

Loopt 
nog 

15 maart 
2023 

Johan Jon wil graag een overzicht van de materialen welke 
aangekocht zijn. Deze zal Johan aanleveren. 
 
30 juni: Johan heeft dit afgelopen week gedaan 

gereed 

15 maart 
2023 

Esli Diverse klachten over de FBK; Esli gaat hier achteraan: 

• Ellen: de verlichting in de dames-w.c. (FBK) doet het nu 
al een hele tijd niet. Is herhaaldelijk gerapporteerd. 

• Ellen: schoonmaken van de berging schiet tekort, het is 
zwart aan de kanten. 

• Martine de Bruijn: w.c.-papier ontbreekt regelmatig. 

• Martijn: de w.c.-bril ontbreekt bij de heren-w.c. 
 
30 juni: Is allemaal gemeld, en meeste is opgelost. 
 

gereed 

15 maart 
2023 

Carla Vanaf welke leeftijd mag jeugd stemmen bij VCH? Carla zoekt 
uit. 
 
30 juni: 16 jaar 

gereed 

 


